
Resum Mesa Negociadora, dimarts 12 d’abril 
 
A més del comunicat que vam enviar ahir, a la mesa de negociació vam 
preguntar al torn obert de paraules. 
 
STEPV: Quina opinió te el vicerector sobre la proposta d'acreditació de PDI que 
vam fer a traves del Registre? 
No està Barba i contesta vicerector d'estudis. La proposta no és nova i te un 
cost molt elevat. Haurem de tornar a mirar-ho. 
 
UGT: Quan és resoldrà el concurs per cobrir la baixa de Vicent Mora a 
l'Assessoria Jurídica? 
Al llarg d'aquest mes. 
 
CCOO: Hi ha normativa que puga fer llevar els quadres i honors a persones 
imputades i condemnades? Si no hi ha, hauríem de tindre.  
(sense resposta) 
 
CSIF: Quan la sanció és de tres mesos (greu), ha de ser comunicada al Comitè 
d'Empresa? 
És produeix debat sobre la conveniència d'haver acomiadat al professor 
(CCOO) donat que està condemnat i ha admès la culpa. 
Vicerector: vam prendre les mesures que va recomanar l'instructor de 
l'expedient. 
S'hauria d'haver comunicat. 
 
STEPV: Carrera professional, com i quan la cobrarem? 
Gerent: Quan és proclame el decret que ho autoritze el pagament, el dret està 
reconegut des de 1 de gener de 2015.  
S'ha de fer un procediment per enquadrar al PAS als trams de la carrera, 
necessari per a fer la distribució de diners i drets de cada una. 
Una vegada fets tots els tràmits, és fara un pagament únic de regularització i a 
partir de llavors, cada mes el que corresponga. 
 
STEPV: Ha sortit tema de negociar mapa de titulacions que pot afectar a àrees 
de l'UJI. Tenen alguna noticia que puga aclarir açò? 
Vicerector PDI: Vam veure al Conseller i li preguntarem per açò, que va sorgir a 
una reunió amb la Drtra. General de Universitats i ens va dir que no està previs 
canviar res del mapa de titulacions. 
L'únic canvi serà per limitar la possibilitat d'obrir seus en localitats diferent (el 

CEU te aules a Castelló, aixi com la catòlica) donat que això ha distorsionat 

l'oferta. 

http://blogs.uji.es/ste/consideracions-del-stepv-sobre-la-placa-de-vicegerent/

